
 
 
Graag wil ik aan het verzoek van de secretaris voldoen om te proberen 
herinneringen van ± 50 jaar terug (was toen zelf 14 jaar) op papier te 
zetten. Samen met Hannie Kloppers zijn we inderdaad de oudste leden 
van VZOD. In die tijd schoten we met onze vereniging in de buitenlucht 
aan de Oxersteeg ter hoogte van Schoneveld waar nu de Mennerij voor 
paarden is, maar dan aan de andere kant van de weg. 
Onze enige beschutting was een oude wagenloods waaronder we 
schuilden als het te hard regende. ’s Morgens werd de baan afgezet, een 
kaart + bord in de grond geslagen en klaar was de baan. De kogels 
kwamen terecht in een zandwal ±1 meter hoger. Richting waar nu de 
snelweg A1 loopt. Voor die tijd redelijk veilig.  
Het bestuur bestond in die tijd uit W. Koldeweij, G.J. Rietman, Johan 
Smale en Arie Holmer. Al vlug hadden de bestuursleden de wens om een 
betere plek te vinden en die werd aangeboden door Herman Koldeweij aan 
de Paddensteeg. We mochten een stuk bij een kippenhok aanbouwen, 
maar helaas, we hadden ook toentertijd weinig financiële middelen, dus 
werd aan Hannie Kloppers en mij gevraagd om een ruimte te maken, zo 
goedkoop mogelijk, maar wat voor ons toch al een hele vooruitgang was. 
Draaiwerk van fietswielen was ook al een hele verbetering en een 
kogelvanger van steen aangevuld met zand voor de veiligheid. In die tijd 
waren we al blij met alle vernieuwingen.  
Enige jaren later werd ons ook het naastgelegen kippenhok aangeboden 
zodat onze ruimte dubbel zo groot werd. Hier hebben we jaren geschoten 
en telkens weer vernieuwd, zoals de mogelijkheid om koffie te schenken 
(geen bier en alcohol, geen wc, wel een oude straalkachel), tot er in 1988 
plannen gemaakt werden om te komen tot nieuwbouw met als resultaat 
onze huidige baan (wat een luxe) en weer zijn er plannen om iets te 
veranderen. Je ziet, bij VZOD zit men nooit stil. 
 
Gerrit Beltman 
(Epse) 


